

中國攝影學會 國際攝影沙龍

中文使用手冊

中國攝影學會國際攝影沙龍

獎金：總獎金200,000台幣，每一組第一名美金\$1000，第二名美金\$750



2021第36屆
中國攝影學會 國際攝影沙龍

PHOTOGRAPHIC SOCIETY OF CHINA
INTERNATIONAL EXHIBITION 2021

比賽總獎金台幣20萬元
每組比賽優勝者，最高分將授予中國攝影學會國際沙龍金牌獎，獲得1000美金
次高分將授予郎靜山紀念金牌獎，750美金

1. 組別
彩色自由題材COLOR OPEN
黑白自由題材MONOCHROME
自然 NATURE (彩色或黑白)
旅遊組 TRAVEL (彩色或黑白)

2. 每人在各組中任何一組最多可參加四張作品

3. 影像檔案：水平(寬度)最多 1920 像素，垂直(高度)最多 1080 像素。檔案最多 3MB，JPEG 格式，SRGB 色彩描述檔，300PPI 解析度。

4. 參賽網頁
[HTTPS://ENTER.FOTOSALONS.COM/PARTICIPATE/PSC21](https://enter.fotosalons.com/participate/psc21)
獎金規則請詳看官網

國際認證
FIAP 2021/272,
PSA 2021-1382,
GPU L210094

本沙龍取得國際影藝聯盟
FIAP 認證
2021/272
美國攝影學會 PSA 認證
2021-1382
全球攝影聯盟 GPU 認證
L210094

將依照 FIAP 與 PSA 的規則舉辦。入選的作品可申請美國攝影學會星等評定、榮譽認證和世界攝影名人榜統計，以及申請國際影藝聯盟、全球攝影聯盟的國際攝影榮譽。



國際沙龍委員會

國際沙龍主席：郭奇男
執行總監：劉珮琨
總幹事：陳信華
秘書長：鄭明輝
副秘書長：簡慶南、洪秀道、蔡益勝
影展總顧問：江村雄
影展主席：阮仲洲
彩色藝術組長：黃清祥
自然組長：余岱潔
旅遊攝影組組長：潘瑞苓
黑白組長：施驊真
財務長：劉維邦
收件組長：林良樞
文宣組長：謝瑞登
榮譽顧問：林茂英、許日亮、吳揮義、李龍坤、顧思義、祝山田、李陳秋梅、陳謙、吳成光、劉憲仁、林銘輝、黃金發

日程表
開放投件日：2021年3月15日
收件截止日：2021年8月30日
評審日：2021年9月15日~9月30日
通知評審結果：2021年10月15日

聯絡與詢問
國際沙龍賽總主席 郭奇男
國際沙龍執行長 劉珮琨
電子郵件：PSC.SALON.CHAIR@GMAIL.COM
網址：
[HTTP://WWW.CHINAPHOTOTW.TW/SALON.H
TM](http://www.chinaphototw.tw/salon.htm)

參加費

- 海外參加者 4組美金\$25元，請以PAYPAL付款，帳戶PSC.PAYPAL@GMAIL.COM
- 台灣地區參賽者，中國攝影學會會員 4組新台幣400元，非會員700元，可匯款玉山銀行台大分行 帳戶：0624-940-202690
戶名：中國攝影學會郭奇男
匯款後請務必來信
PSC.SALON.CHAIR@GMAIL.COM，
中、英文姓名，聯絡電話(請留電話，必要時能即時聯絡)。
- 中國地區參賽者，4組人民幣180元，匯款後請務必來信PSC.SALON.CHAIR@GMAIL.COM，中、英文姓名，地址，聯絡電話(請留微信，必要時能即時聯絡)

中國攝影學會國際攝影沙龍

<https://enter.fotosalons.com/Participate/PSC21>

• 參賽資料

Create a New Account

Salutation 稱謂 下拉選擇女士/先生	Address Line1* 地址*
First Name* 名*	Address Line2
Last Name* 姓*	Area/Locality
Telephone 電話 (+886)	State/Province
Email* 郵箱*	City* 地址/市*
Photographic Distinctions	Postal Code 郵遞區號
Club Name	Country* 國家* 下拉式選擇台灣
Set Password* 密碼設定*	Date of Birth 生日


勾選確認 FIAP 規定

A. I have read and understood the exhibition's Conditions of Entry (also known as Rules), especially the Breach of Conditions clause and the various Definitions, as part of the entry process and agree to accept all such terms and conditions.

B. I hereby expressly agree to the [FIAP document 018/2017](#) « Conditions and regulations for FIAP Patronage » and FIAP document 017/2017 « Sanctions for breaching FIAP regulations and the red list ». I am particularly aware of chapter II « Regulations for international photographic events under FIAP patronage » of FIAP document 018/2017, dealing under Section II.2 and II.3 with the FIAP participation rules, the sanctions for breaching FIAP regulations and the red list.

Submit 送出

• 登錄



Log in to your Account

Registered Email* **郵箱**

Password* **密碼**

Log In 登錄

Forgot password? 忘記密碼

中國攝影學會國際攝影沙龍

<https://enter.fotosalons.com/Participate/PSC21>

The screenshot displays the submission interface for the PSC21 competition. On the left, a sidebar titled "VIEW/EDIT PERSONAL DATA" lists four categories: "1 黑白 Monochrome Images (PID-M, OPEN M)", "彩色藝術 Color Projected Images (PID-C, OPEN C)", "自然 Nature Prints (Color or Monochrome) (ND)", and "旅遊 Travel Photo Images (PT, TRAVEL)". The "Monochrome Images" category is selected and highlighted in yellow. The main content area is titled "Section A: MONOCHROME IMAGES (PID-M, OPEN M)". It provides technical specifications: "MAX. HORIZONTAL: 1920px | MAX. VERTICAL: 1080px | MAX. FILE SIZE: 2MB | MAX. IMAGE TITLE LENGTH 35 CHARACTERS". Below this, three red instructions are listed: "1. 檔案尺寸1920*1080", "2. 檔案不可超過2MG", and "3. 作品提名字數不可超過 35". There are four "Click Here to Upload" buttons arranged in a 2x2 grid. A red instruction "把檔案拖到空格裡上傳" is centered below the buttons. At the bottom right, there is a "Submit 提交" button.

VIEW/EDIT PERSONAL DATA

1 黑白 Monochrome Images (PID-M, OPEN M)

彩色藝術 Color Projected Images (PID-C, OPEN C)

自然 Nature Prints (Color or Monochrome) (ND)

旅遊 Travel Photo Images (PT, TRAVEL)

MAX. HORIZONTAL: 1920px | MAX. VERTICAL: 1080px | MAX. FILE SIZE: 2MB | MAX. IMAGE TITLE LENGTH 35 CHARACTERS

1. 檔案尺寸1920*1080 2. 檔案不可超過2MG, 3. 作品提名字數不可超過 35

Click Here to Upload

Click Here to Upload

把檔案拖到空格裡上傳

Click Here to Upload

Click Here to Upload

Submit 提交